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Protokoll styrelsemöte Allhallen 

Närvarande: Gunnar Andreasson, Sauli Hakkarainen, Bo Melvås, Emil Larsson, Sebastian Andersson, 

Mathias Lennartsson, Linda Claesson 

 

1. Mötet öppnas 

 

2. Föregående protokoll 

* Plexiskivor för fönster i entrén. Mathias ansvarar  

* Dörrmattorna, Sauli ansvarar  

* Vi ska skapa en excelfil med de avtal som föreningen har och när de ska omförhandlas. 

 

3. Ekonomi 

• Ekonomin är fortsatt god.  

 

4. Uthyrning 

• Inget inbokat under sommaren. 

 

5. Gym 

* Undersöka om vi ska teckna ett serviceavtal för maskinerna i gymmet. Sauli ansvarar 

* Vattenskada och slitage i herrarnas omklädningsrum i gymmet behöver undersökas och 

åtgärdas. Sauli ansvarar 

* Nya pilatesbollar ska beställas av Susanna.  

* Service till AC i gymmet ska beställas av Susanna. 

* Bo har undersökt kostnaden för jalussier vid gymmet, landar på drygt 100 000 kr.  

* Önskemål om träbox till gymmet, ca 50x50 cm. Sauli undersöker. 

* Finns förslag att flytta runt maskinerna i gymmet för att skapa bättre flöde och närhet till 

maskiner som hör ihop. Förslag att flytta maskiner med lösa vikter till lilla rummet. Bör köpas 

in tjockare mattor att ha under maskinerna med lösa vikter.  

* Det har inkommit fråga kring nya maskiner till gymmet. Finns funderingar på att byta 

maskiner till hösten för att uppdatera maskinparken. Vi beslutar att det finns utrymme upp 

till 25 000 kr för offert. Sauli ansvarar.  

 

6. Övrigt 

• Städning Allhallen v 28–32  

- V 28 Bo 

- V 29 Anders 

- V 30 Sebastian 



- V 31 Emil / Mathias 

- V 32 Sauli 

• Kostnaden för gymkortet diskuteras. Vi beslutar att vi avvaktar med justering av 

kostnaden av gymkortet. Vi fortsätter med samma villkor som tidigare.  

• Fråga har kommit om gymmet vill anslutas för friskvårdsbidrag via Epassi. Epassi tar ut 

10% av priset exklusive moms, vilket innebär en kostnad för Allhallen då intäkterna 

minskar. Vi beslutar att inte ansluta oss i dagsläget.  

• Hemsidan behöver uppdateras då det finns en hel del inaktuell information. Linda 

ansvarar.  

 

7. Nästa möte 

• 230904 18.30 Mathias ansvarar för fika 

 


